
Referat,	  b-‐møde	  (primært	  om	  Sprint	  Cup)	  08.11.15	  
Tilstede:	  Laila	  Hindborg,	  Bo	  Sørensen,	  Johanna	  Nielsen,	  Inge	  Ribers,	  Lars	  Broberg,	  Søren	  
Sibbersen,	  Ole	  Torp,	  Ulla	  Boyhus	  
	  
Ordstyrer:	  Johanna	  Nielsen	  
Referent:	  Ulla	  Boyhus	  
	  
	  

1. Vi	  har	  fået	  pengene	  fra	  Sponsorpuljen,	  så	  vi	  skal	  have	  bestilt	  skilte	  og	  beachflags	  m.	  
hhv.	  kommunens	  og	  HvK’s	  logo.	  Bo	  bestiller.	  (inkl.	  sponsorskilte	  –	  DanSprint	  +	  Peter/	  
Amager	  Smeden)	  Ulla	  sætter	  Hvidovre	  Kommunens	  logo	  på	  hjemmesiden.	  
	  

2. SPRINT	  CUP:	  	  
Status	  fra	  Maribo:	  Aftale	  i	  hus	  med	  Knuthenborg	  og	  Bandholm	  Havn.	  	  

	  
Et	  samlet	  navn	  til	  hele	  stævnet:	  Vigtigt	  med	  et	  link	  mellem	  de	  to	  stævner.	  Der	  bør	  
være	  et	  samlet	  navn	  for	  hele	  stævnet	  (symboliserer	  ET	  stævne).	  Præmien	  for	  den	  klub,	  
der	  samlet	  placerer	  sig	  bedst	  hen	  over	  de	  to	  dage	  (den	  klub,	  der	  samlet	  har	  placeret	  sig	  
bedst	  på	  tværs	  af	  klasser	  og	  placeringer)	  kunne	  evt.	  sponsoreres	  af	  Nelo.	  Forsalg	  til	  
navn	  til	  hele	  stævnet:	  	  

• Sprint	  Cuppen	  
• Maribo-‐Hvidovre	  Sprint	  Weekend.	  

	  
Startpenge	  og	  deltagerantal:	  Vurdering,	  ca.	  150	  deltagere.	  Forslag	  fra	  Maribo	  
Kajakklub,	  200	  kr.	  pr.	  løb	  i	  startpenge.	  Vi	  foreslår	  desuden	  300	  kr.	  for	  deltagelse	  i	  
begge	  løb.	  	  
	  
Stævnetrøje:	  Vi	  vil	  gerne	  have	  en	  trøje	  til	  løbet	  (sponsorbetalt).	  Trøje	  med	  alle	  
sponsorernes	  navne	  på	  +	  navnet	  på	  stævnet	  (det	  fælles	  navn	  for	  begge	  dage)	  
Signalerer	  ligeledes	  et	  samlet	  stævne.	  

	  
Tilladelser:	  Søge	  kommunen	  om	  lov	  til	  camping	  på	  området	  bag	  Hvidovre	  Kajaklub	  til	  
evt.	  overnattende	  deltagere.	  

• Ulla	  Boyhus	  kontakter	  Peter	  Schrøder	  vedr.	  søgning	  af	  de	  fornødne	  tilladelser	  
	  
Børneløb,	  stafet	  med	  overbæring	  på	  stranden:	  Kan	  vi	  få	  lov	  til	  at	  bruge	  stranden	  i	  
skolernes	  sommerferie?	  Der	  skal	  søges	  om	  tilladelse	  hos	  kommunen.	  

• Ulla	  Boyhus	  kontakter	  Peter	  Schrøder	  vedr.	  søgning	  af	  de	  fornødne	  tilladelser	  
	  
Vi	  står	  selv	  for	  at	  lave	  mad.	  GRILL:	  Burger	  og	  pølser.	  Ole	  Torp	  står	  for	  at	  samle	  et	  
madteam.	  Vi	  skal	  have	  en	  lejlighedsbevilling	  til	  at	  sælge	  mad	  og	  alkohol	  

• Ulla	  Boyhus	  kontakter	  Peter	  Schrøder	  vedr.	  søgning	  af	  de	  fornødne	  tilladelser	  
	  

Aftale	  med	  andre	  brugere	  af	  Hvidovre	  Havn.	  Praktik:	  Hvordan	  og	  hvornår	  kan	  andre	  
komme	  ind	  og	  ud	  af	  havnen	  den	  søndag	  stævnet	  afholdes	  i	  Hvidovre.	  Vi	  spiller	  ud	  med	  
hver	  anden	  time,	  ellers	  en	  gang	  i	  timen	  



• Inge	  Ribers	  tager	  kontakt	  til	  Sejlklubben	  	  
	  
Baner:	  Hvordan	  styrer	  vi	  starten?	  Ponton	  med	  bådholderteam.	  	  

• Tre	  baner	  til	  de	  indledende	  runder	  (tid)	  	  
• To	  baner	  til	  knock	  out	  runderne	  

	  
• Søren	  Sibbersen	  sørger	  for	  kontakt	  til	  Bagværd	  i	  forhold	  til	  torve	  til	  at	  adskille	  

banerne.	  
	  
Stævneadministration:	  Dommer”tårnet”	  fra	  DM	  i	  Marathon	  (familien	  Hebo	  Smith	  
m.fl.)	  har	  meldt	  sig	  klar.	  Campingvogn	  med	  flere	  pc’er	  til	  at	  se	  videoer	  igennem	  er	  
nødvendigt,	  der	  vil	  være	  meget	  kort	  mellem	  hvert	  løb,	  mange	  løb	  der	  skal	  afvikles.	  	  
	  
Kontrol:	  Præmie	  til	  den	  klub,	  der	  samlet	  har	  placeret	  sig	  bedst	  på	  tværs	  af	  klasser	  og	  
placeringer	  –	  Vi	  skal	  derfor	  være	  OBS	  på,	  at	  folk	  stiller	  op	  for	  den	  klub	  de	  plejer.	  	  
Bådkontrol	  –	  Vi	  skal	  ud	  og	  låne	  udstyr	  som	  til	  DM	  	  
	  
Tribuner	  mm:	  Man	  kan	  leje	  tribuner	  –	  kan	  evt.	  søge	  om	  penge	  gennem	  kommunen.	  	  

• Ole	  Torp	  kontakter	  Silkeborg	  Kajakklub	  ang.	  leje	  af	  transportabel	  tribune	  
• Inge	  Ribers	  søger	  profileringspulje	  til	  evt.	  leje	  af	  tribune,	  lydanlæg	  og	  toiletter	  

	  	  
Klasser:	  Inddeling	  af	  klasser	  skal	  ske	  i	  samarbejde	  med	  Maribo	  Kajakklub.	  	  
	  
Promovering;	  

• Der	  skal	  oprettes	  en	  FaceBook-‐side	  for	  løbet:	  Finn	  Larsen	  mener	  godt	  at	  Orion	  
Pilo	  kan	  stå	  for	  det.	  Først	  når	  vi	  nærmer	  os	  tiden	  lidt	  mere	  

• Når	  tiden	  nærmer	  sig,	  skal	  vi	  kontakte	  følgende	  lokalaviser:	  Hvidovre	  Avis	  
naturligvis	  samt	  Sydvest,	  Sydkysten,	  Vestegnen	  (andre?)	  Vi	  allierer	  os	  med	  Keld	  
Broksø	  i	  forhold	  til	  pressemeddelelse	  og	  artikler,	  når	  tiden	  nærmer	  sig	  	  
	  

Børne-‐/	  ungdomsløbet:	  Logistik	  i	  forhold	  børneløbet	  (stafet)	  Hvornår	  er	  der	  tid?	  	  
Målrettet	  U12	  +	  U14.	  Mest	  stemning	  for	  at	  vi	  sætter	  holdene	  sammen,	  så	  kommer	  der	  
flere	  deltagere	  +	  socialt	  aspekt.	  Vi	  tænker	  lige	  lidt	  videre	  over	  logistikken	  og	  
organiseringen.	  	  
	  
Boder:	  Boder	  skaber	  liv	  i	  stævneområdet	  

• DanSprint	  stiller	  med	  bod	  
• Spørge	  de	  lokale	  sportsforretninger	  ol.	  om	  det	  kunne	  have	  interesse	  
• Tanker	  om	  hhv.	  is-‐	  og	  kaffebod	  

	  
Idé	  til	  prissætning:	  Koster	  10%	  af	  omsætningen,	  dog	  max	  500,-‐	  kr.	  (kan	  få	  flere	  til	  at	  
ønske	  en	  bod	  –	  attraktivt)	  	  

• Bo	  Sørensen	  tager	  kontakt	  til	  kaffevogn	  
• Inge	  Ribers	  spørger	  Sejlklubben	  om,	  de	  vil	  stå	  for	  en	  isbod	  	  	  

	  
Næste	  møde	  i	  januar:	  18.11.15	  
	  
Referat	  sendes	  også	  til	  Finn	  Larsen:	  finn.l.kajak@gmail.com	  


